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Dagsorden forældrebestyrelsesmøde d. 31. januar 2025  

Kl. 17-20 

Deltagere: Anne Katrine, Troels, Maria, Mette, Nikolaj, Marianne, Sarah, Betina, Natascha, Tjagvad 

Afbud:  Joachim 

Referent: Tjagvad 

Vi starter med at spise kl. 17.00. Fra ca. kl. 19.00 afholdes mødet.  

NB: mødet afvikles hos formanden Troels. 

 

Dagsorden:  

1. Fotograf – er tiden løbet fra at få en fotograf ud, ved Nikolaj og Troels 

 

Referat: Bestyrelsen beslutter at fotografering (søskende foto) ikke bliver et tilbud i 

2025. Børnehuset undersøger mulighed for at et personale tager gruppefotos.  

 

2. Cafe HIB – Fastelavn (Invitationer, afvikling, mm.) 

 

Referat: Café Hib 25. februar Fastelavn. Klæd ud tøj, aftensmad og fastelavnsbolle. 

Maria laver invitation samt tilmelding.  

 

3. Generalforsamling – invitation og afvikling 

 

Referat: Den 18. marts 2025 kl. 19-20. Maria laver opslag. Formandens beretning, 

samt valg til bestyrelsen. Bestyrelsen vil de næste uger opfordre forældre til at 

deltage i generalforsamling samt opfordre forældre til at stille op. Ostemad og øl.  

 

4. Åbningsfest – fejre at byggeriet er færdigt (Hvordan skal vi holde en fest, evt. bruge 

nogle af Cafe HIB midlerne)  

5.  

Referat: 

Åbningsfest 17. juni –  

Forslag: tryllekunstner, pigegarde fra Juelsminde, klippe snor evt. Dagtilbudschef,  

 

6. Evt.  

Tjagvad ønsker en drøftelse med forældrebestyrelsen om udmelding til forældre, 

når der er meget sygdom i børnehuset blandt personale. Er det ok / ikke ok at 
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melde noget ud omkring personale sygdom, hvis børnehuset er presset på at dagen 

dækkes ind.  

Referat: 

Forældrebestyrelsen drøfter følgende: 

Nogle forældre vil kunne føle sig presset hvis, hvis de ikke har mulighed for at hente 

deres barn. 

Andre forældre vil gerne vide det, hvis de har mulighed for at hente.  

Forældrebestyrelsen er enige i, at det skal være ved ekstreme situationer, hvor det 

ikke er forsvarligt at dække dagen, hvis mange personale er syge.  

I så fald der skrives ud til forældre, skal kommunikationen ligge op til, at det vil 

kunne hjælpe børnehuset, hvis nogle forældre skulle have mulighed for at hente 

deres barn.  

 

  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


